

سجل الآن!

التاريخ: 18 – 22 تشرين الأول/ أكتوبر 2021

نوع الفعالية: إفتراضية

جمعت الدورات السابقة من منتدى الاستثمار العالمي آلاف المشاركين من 160 دولة من جميع أنحاء العالم، بمن فيهم رؤساء دول، وكبار المديرين التنفيذيين العالميين، ورؤساء المنظمات الدولية والمجتمع المدني. من المقرر عقد المنتدى العالمي السابع للاستثمار في الفترة من 18 إلى 22 تشرين الأول/ أكتوبر 2021.

- البرنامج
- الشركاء
- المتحدثون
- الإبلغات



## معلومات عملية

### - معلومات عامة

من المقرر أن تقام الفعالية في الفترة من 18 - 22 تشرين الأول/ أكتوبر 2021.

### - التسجيل

التسجيل في المنتدى مفتوح للجميع. لا تتوجب رسوم على الانضمام، ولكن التسجيل مطلوب. من فضلك، انقر **هنا** لبدء التسجيل الخاص بك.

### - الاتصال

يتم تنظيم منتدى الاستثمار العالمي السابع من قبل قسم الاستثمار والمشاريع في مؤتمر الأمم المتحدة للتجارة والتنمية.

مؤتمر الأمم المتحدة للتجارة والتنمية

قسم الاستثمار والمشاريع

قصر الأمم

14-8، جادة السلام

1211 جنيف 10، سويسرا

البريد الإلكتروني: [wif@unctad.org](mailto:wif@unctad.org)



# 7TH WORLD INVESTMENT FORUM

**Register Now!**

Date: 18-22 October 2021

Type of event: Virtual

Past editions of the World Investment Forum brought together thousands of participants from 160 countries across the world, including Heads of State, global CEOs, heads of international organizations and civil society. The 7th World Investment Forum is scheduled to be held on 18-22 October 2021.

- **Programme**
- **Partners**
- **Speakers**
- **Notification**

## Practical Information

### — General Information

The event is scheduled to be held on 18-22 October 2021.

### — Registration

Registration for the Forum is open to everyone. There is no fee to join, but registration is required.

Please, click [here](#) to start your registration

### — Contact

The 7th World Investment Forum is organized by UNCTAD's Division on Investment and Enterprise.

UNCTAD  
Investment and Enterprise Division  
Palais des Nations  
8-14, Av. de la Paix  
1211 Geneva 10, Switzerland  
E-mail: [wif@unctad.org](mailto:wif@unctad.org)